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Formannskapet - 16/2015 

 

FS - behandling: 

Følgjande saker vart tekne opp: 

Lars Barstad: 
· Stoda kirng fibersatsing - Kommunen har fått 3 mill. kr.   

Ordførar orienterte om status - er i god prosess.  
Endeleg vedtak i juni. 

· Aggregat på sjukeheim/Meland vassverk. 
Rådmann orienterte - er i god prosess. 

· Generell bruk av fagareidar - t.d. elektrikere. 
Administrasjonen vil kome tilbake til dette. 

· Søknad frå Max Fitness  treningssenter. 
Administrasjonen svarte. 

· Brev sendt til mange vert fulgt opp. 
Sigmund Larsen: 
· Ønskte ei orientering om prosess når kommunestyret er kalla inn og møte vert avlyst. 

Ordførar orienterte om avgjerda som vart teken då fleire kommunestyrerepresentantar 
ikkje nådde fram til møtet. 

· Må det søkjast om jordtipp. 
Administrasjonen orienterte om praksis. Kommunen kan i plan redusere omfanget. 
Kan setje ramme for kor mykje ein kan fylle utan søknad. 

Sølvi Knudsen: 
· Risikoanalyse - tre langs vegen. 

Administrasjonen svarte. Grunneigarar er oppfordra til å rydde langs veg - ber om 
velvilje frå grunneigarar. 

· Er det arbeid på gang for å få på plass ein lege til.  
Ved drøfting av leige av lokalet vart møtet lukka. 

 
 



 

 

Orførar: 
· Bergensalliansen - samarbeid brann-redning, må samspele betre. Sak til KS i juni om 

samarbeidet. 
· Lindås og Meland Brannvern + Frank Mohn samarbeider innan brannvern. Stasjonert 

ein brannbil på Flatøy, noko som vil betre beredskapen i kommunen. 
· Ordførar og rådmann skal i møte med Bergen kommune der ein skal drøfte 

kommunestruktur og samferdsel/næring.  
· Sambandet Vest - sak til politisk behandling i Nordhordlandskommunar. 
· Felles markering 8. mai i Meland. Markeringa vert v/kyrkja og i Nordgardsløa. 

Vertskap er Nordhordland Forsvarsforening og Meland kommune. 
 

 
 
 
 

FS - vedtak: 

Formannskapet tek orienteringane til etterretning. 
 

 

 


